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Visser is de opvolger van Aaldert Hooijer, die 
in maart met pensioen gegaan is en tijdens 
zijn laatste maanden bij het bedrijf Visser heeft 
ingewerkt. Voordat de nieuwe projectmanager 
in oktober vorig jaar bij Antea Sport in dienst 

trad, heeft hij jarenlang in Oost-Afrika gewoond 
en gewerkt. ‘Daar was ik als projectmanager 
betrokken bij diverse infrastructurele werken. 
Terug in Nederland wilde ik soortgelijk werk 
doen, maar dan in combinatie met sport. Een 

headhunter bracht mij uiteindelijk in contact 
met Antea Sport’, zo blikt hij terug.

Aanvullen
Het team Oost bestaat naast Visser uit twee 

Wouter Visser, nieuwe projectmanager Noord/Oost-Nederland bij Antea Sport

Antea Sport bouwt elk jaar vele sportvelden, waaronder tennis- en padelbanen. Opdrachten komen binnen via gemeentelijke aanbestedingen,  

maar er zijn ook clubs die het bedrijf rechtstreeks benaderen als ze van plan zijn om bijvoorbeeld hun tennispark te renoveren. Betrokkenheid,  

transparante communicatie en intensieve samenwerking zijn zaken waarop zij dan kunnen rekenen. ‘Het gaat ons niet om even snel geld verdienen’, 

zegt Wouter Visser, de kersverse projectmanager Noord/Oost-Nederland. ‘Wij willen graag mooie sportaccommodaties bouwen. Mensen blij maken,  

dat is onze passie.’
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‘Clubs die ons benaderen 
hebben vaak al een plan, 
maar geen idee hoe ze het 
kunnen realiseren’

Wouter Visser (l) en Sven van der Pol (r)
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werkvoorbereiders, twee uitvoerders en  
projectleider Sven van der Pol. Laatstgenoemde 
was actief in de aanleg van kunstgrasvelden, 
toen hij gedetacheerd werd bij Antea Sport. 
Vorig voorjaar trad hij bij het bedrijf in dienst; 
hij somt nog moeiteloos de sportvelden op 
waarbij hij sindsdien betrokken is geweest. Zijn 
technische kennis over sportvelden komt goed 
van pas in de communicatie met sportclubs. 
Visser is commercieel eindverantwoordelijk. 
‘Clubs die ons benaderen hebben vaak al  
een plan, maar geen idee hoe ze het kunnen 
realiseren. Wij gaan in gesprek en ik kan dan 
een raming geven van de kosten en de tijds-
planning. Sven informeert over de praktische 
inrichting en zaken als de eigenschappen van 
diverse sportvloeren. Zo vullen wij elkaar mooi 
aan’, vertelt de regiomanager.

Verwachtingspatroon
De communicatie met clubs is heel belangrijk 
om duidelijkheid te krijgen over het ver-
wachtingspatroon. Zo zijn er clubs die zelf 
connecties hebben met bedrijven die bij een 
renovatieproject betrokken kunnen worden. 
Dit kunnen sponsoren zijn, maar ook leden of 
bekenden. Visser: ‘Dergelijke connecties kunnen 
bijvoorbeeld helpen om de kosten te drukken.’ 
Als alle plannen duidelijk zijn en het financiële 
plaatje rond is, kan een project van start gaan. 
Bij de renovatie van het tennispark van TV 
Glanerbrug in Enschede nam Antea Sport zelfs 
zitting in het bouwteam, om het gesprek over 
de mogelijkheden zo transparant mogelijk te 
maken. Van der Pol was als projectleider hierbij 
betrokken. ‘Vorig jaar hebben wij daar twee 

padelbanen gebouwd, nadat we een jaar  
eerder al zes nieuwe tennisbanen en een nieuw 
terras hadden aangelegd. Een braakliggend 
stukje gemeentegrond naast het clubhuis kon 
gehuurd worden voor de bouw van deze padel-
banen.’

‘Antea-aanpak’
Deze tennisvereniging doet zelf het dagelijks 
onderhoud en Antea Sport verzorgt één keer 
per jaar het groot onderhoud. Visser: ‘Bij al onze 
projecten zijn de menselijke relaties belangrijk. 
Mijn voorganger hamerde daar al altijd op en 
dat zit ook in ons. Wij willen duidelijk communi-
ceren en hebben oprechte interesse. We vinden 
het belangrijk om mooi werk af te leveren’, legt 
hij uit over de ‘Antea-aanpak’, die gericht is op 
een langdurige relatie met sportclubs.

TV De Bosbaan
Dit geldt uiteraard ook voor het project bij TV 
De Bosbaan in Vroomshoop. Hier zijn de zes 
oude gravelbanen vervangen door zes nieuwe 
Tennispro Vision-banen. Dat zijn met zand 
ingestrooide kunstgrasbanen. De drainage is 
vernieuwd en ook het hek- en straatwerk werd 
vervangen. Van der Pol: ‘Ook hier is alles prima 
verlopen, ondanks de slechte weersomstandig-
heden. Het terrein ligt op zandgrond, dus 
de vele regen had en heeft gelukkig weinig 
invloed op de ondergrond.’ Met de keuze voor 
Tennispro Vision is de club verzekerd van 
minder onderhoudskosten in vergelijking met 
gravelbanen. Visser: ‘Veel verenigingen hebben 
te maken met hoge kosten voor het onderhoud 
en een gebrek aan vrijwilligers. Deze zand- 

ingestrooide banen zijn dan een goede keuze.  
Ze hebben goede sporttechnische eigenschap-
pen, zijn onderhoudsvriendelijk en gaan lang 
mee. Dit project is in goede samenwerking 
gerealiseerd en op tijd opgeleverd voor de  
seizoenstart.’ De Bosbaan heeft niet gekozen 
voor de aanleg van padelbanen, al wordt er 
intern nog wel nagedacht over een eventuele 
indoorpadelbaan. Visser: ‘Jongeren zijn enthou-
siast over de Tennispro Vision-banen en de 
padelsport, terwijl ouderen een iets tragere 
baan vaak fijner vinden. Je moet als vereniging 
altijd naar de toekomst kijken. Wij denken 
graag mee met elke club om de meest 
passende oplossing te zoeken.’

Toekomst
Ook Antea Sport zelf kijkt naar de toekomst. 
Met het aantrekken van Visser en Van der Pol 
is team Oost voorzien van jonge aanwas. ‘Wij 
moeten intern ook de boel op peil houden met 
het oog op de vergrijzing. Antea is een mooi 
bedrijf, dat nog vele jaren sportvelden kan  
bouwen. We hebben nu een jong team met 
veel energie en zetten graag onze schouders 
onder alle projecten die nog komen gaan’,  
concluderen beide ‘Antea-sporters’.
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‘Bij al onze projecten 
zijn de menselijke 
relaties belangrijk’ 


